

Hidden Champions in der Logistik, warum sie ihre Standorte in Deutschland haben und Schifffahrt in Luxembourg.



Hidden Champions in der Logistik

Von Dr. Heinz Merz

2023, 423 S., brosch., 99,- €

ISBN 978-3-98542-050-6

nomos-shop.de/isbn/978-3-98542-050-6

In diesem Werk wird eine Erklärungstheorie aus geographischer, historischer, wirtschaftlicher und politischer Sicht beschrieben, warum die Standorte der meisten Hidden Champions-Unternehmen in Deutschland angesiedelt sind. Im Zusammenhang mit der Logistik werden Hidden

Champions-Unternehmen im Güter- und Warenverkehr in Deutschland identifiziert sowie in Luxemburg, insbesondere in der Binnen- und Seeschifffahrt. Die Arbeit enthält Listen von Verbänden und Vereinen im Güter- und Warenverkehr von über 1.000 Mitgliedsunternehmen.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-260 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail bestellung@nomos.de | Fax +49 7221 2104-265 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgstr. 67A, 86720 Nördlingen, zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-45 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Hidden Champions in Logistics: Why They Have Their Locations in Germany and Shipping in Luxembourg.



Hidden Champions in der Logistik

By Dr. Heinz Merz

2023, 423 pp., pb., € 99.00

ISBN 978-3-98542-050-6

in German

nomos-shop.de/isbn/978-3-98542-050-6

This book describes an explanatory theory from a geographical, historical, economic and political perspective as to why the locations of most hidden champions companies are located in Germany. In the context of logistics, hidden champions companies in freight and goods transportation

are identified as being in Germany as well as in Luxembourg, especially in inland and maritime shipping. This work contains lists of associations and federations in freight and goods transportation with over 1,000 member companies.

Hotline for your order +49 7221 2104-260 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail orders@nomos.de | Fax +49 7221 2104-265 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgener Str. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.